
Fråga till regionfullmäktige 31 januari 2024: 

 

Fråga till ansvarigt regionråd tillika ordförande i Hälso&sjukvårdsnämnden Jennie Forsblom. 

 

”Många drabbas någon gång under livet av psykisk ohälsa. Psykiatrisk vård 
och omsorg ska präglas av tillgänglighet och flexibilitet utifrån patientens 
behov”. Så skriver Kristdemokraterna i sitt regionalpolitiska program! 

22: a januari 2024 slogs de psykiatriska vårdavdelningarna 10A och 10B ihop på 
Hudiksvalls sjukhus, i ett nafs försvann 12 vårdplatser! Den 18:e januaris skriver 
enhetscheferna ett mail till samtlig personal att man ”stött på utmaningen med 
överbeläggningar” d.v.s. avdelningen är överbelagd eftersom en tredjedel av 
vårdplatserna försvunnit. Är det här vad högermajoriteten strävat efter och är det här 
ett sätt att förverkliga det kristdemokratiska vallöftet om tillgänglighet i psykiatrin 
frågar man sig! 

Min fråga: 

Känner sig regionrådet tillfreds med utvecklingen inom den psykiatriska slutenvården 
och är detta ett steg i att skapa den tillgänglighet som Kd dyrt och heligt lovade i 
valrörrelsen? 

 

Alf Norberg (V) 


